
Holbæk Kommune  

Kanalstræde 2 

4300 Holbæk 

(Høringssvar til Kommuneplan 2024 , angående nye skovrejsningsarealer ) 

 

Mit høringssvar omhandler følgende matrikel numre med arealangivelse i parentes ! 

4 a   St. Grandløse By , Grandløse           (61 ha) 

1 b  Li.Grandløse By , Grandløse              (17,4 ha) 

2 y  Li. Grandløse By , Grandløse              ( 14,8 ha ) 

4 e  St. Grandløse By , Grandløse             ( 4 ha ) 

4 f , St. Grandløse  By , Grandløse            ( 2,2 ha ) 

1 b  Maltekro Grandløse                             ( 9,6 ha) 

1 c  Vipperød Gde  Grandløse                    ( 9,5 ha ) 

 

Jeg gør indsigelse imod forslag om skovrejsning på alle mine matrikler! 

Udpegning til skovrejsning, vil jo i praksis betyde at al fremtidig byudvikling udelukkes! 

Mine arealer er beliggende på begge sider af Roskildevej imellem Holbæk By og Motorvejen (Vipperød) 

Disse arealer ligger infrastrukturmæssigt fantastisk til fremtidig byudvikling, og det vil medføre minimale 

omkostninger til Holbæk Kommune, da hovedfærdselsvejen med cykelsti løber lige op af arealet ! 

Desuden vil området fremstå som værende attraktivt for især senior borgere, da arealerne støder op til 

både Fælleden og Andelslandsbyen Nyvang, samtidig med det bynære, sygehus og indkøb!  

Arealerne har i tidligere perspektivplaner været omtalt som værende værdifuldt for fremtidig udvikling 

netop p.g.a. infrastruktur og bynærhed! 

Netop det med at sikre så korte afstande til hovedfærdselsårene er vigtigt både på kort og langt sigt og lav 

da skovrejsning ude i de infrastruktur ”tynde” områder. Og dette især når både Fælleden og Eriksholm 

skovene er så tæt på netop disse arealer! 

Vi har jo også togforbindelse i både Vipperød (1,5 km) og Holbæk (3,5 km) og med elektrificering af 

jernbanenettet med 30 min. drift mod København så vil dette for fremtiden værdifulde område ligge i let 

cykelafstand til stationerne! 

Generelt så mener jeg at skovrejsning bør laves i områder hvor man samtidig kan beskytte vores alle 

sammen drikkevands interesser, på den måde kan man jo også spare på vores kostbare ressource nemlig 

jorden! 

Skulle der være spørgsmål til nærværende høringssvar, står jeg naturligvis til rådighed! 



Med venlig hilsen 

Martin Larsen 

Eriksholmvej 3 

4390Vipperød 

 


